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Protokół z XLVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu  

z dnia 30 listopada 2023 roku. 

Czas trwania sesji: 

9:02 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 13 – nieobecni radni; Jolanta Kin-Zdzierela, 

Grażyna Rzeczycka – obecności usprawiedliwione.  

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

1. Budzińska Agnieszka, 

2. Graś Julian, 

3. Maślak Jan, 

4. Parecki Henryk,  

5. Piechocki Andrzej, 

6. Podgórski Mariusz, 

7. Polarczyk Hubert, 

8. Ponicki Tomasz, 

9. Rożek Roman, 

10. Skibiński Wojciech, 

11. Sroka Jan 

12. Witczak Cecylia, 

13. Zachara Andrzej. 

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia 

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia 

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Ujścia 

4. Marek Madej – Sekretarz Ujścia 
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Zaproszeni goście: 

1. Elżbieta Radtke – sołtys wsi Węglewo, 

2. Kazimierz Czyrski – sołtys wsi Byszki, 

3. Alicja Hajt – sołtys wsi Nowa Wieś Ujska 

4. Joanna Połyniak – Kierownik MGOPS w Ujściu 

5. Stefan Wociekiewicz – Kierownik ZGKiM w Ujściu,  

6. Małgorzata Karabasz – z up. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Nowej Wsi Ujskiej.  

 

Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:00:01 do 00:01:41). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 ust.1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XLVII sesji Rady Miejskiej 

w Ujściu, witając Pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, Panią Beatę Ima Wiceburmistrz 

Ujścia Panią Skarbnik Miasta i Gminy Dorotę Schwochert, Sekretarza Gminy i Miasta Marka 

Madeja zaproszonych gości oraz radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

 b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

 c) przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że porządek obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni, dodała, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie. Zapytała, czy 

ktoś ma jakieś wnioski lub uwagi dotyczące porządku obrad. Z uwagi na ich brak, przystąpiła 

do punktu 2 porządku obrad. 

 

Porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 października 

2023 r. 

3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 
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4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ujście za rok szkolny 

2022/2023 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. – projekt nr 1 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Ujście.- projekt nr 2. 

7. Projekt uchwały w sprawie zobowiązania Burmistrza Ujścia do indywidualnego 

określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Ujście, na rzecz ich użytkowników wieczystych – projekt nr 3 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2024 rok.- projekt nr 4. 

9. Projekt uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia z podatku 

rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. – 

projekt nr 5. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście uczestniczących w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach ratowniczych lub 

ćwiczeniach – projekt nr 6. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2023-2028 – projekt nr 7. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez radnych Rady Miejskiej w Ujściu za 2022 rok. 

13. Informacja Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez pracowników Urzędu 

Miejskiego w Ujściu oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy oświadczeń 

majątkowych za 2022 rok. 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

15. Zakończenie posiedzenia.   

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 października 

2023 r. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:01:42 do 00:05:29). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 12 października 2023 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych na skrzynki e-

mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej 

w Ujściu. Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XLVI sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  
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(Informacja dotycząca protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 12 października 

roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”, przyjęła protokół z XLVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 14 

października 2023 roku.  

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:05:30 do 00:21:01).  

 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 13 października do 29 listopada 2023 roku.  

 (Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

Ad.4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ujście za rok szkolny 

2022/2023. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:21:02 do 00:23:09).  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu poinformowała, że informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Ujście za rok szkolny 2022/2023 została obszernie przedstawiona na 

Komisjach, które obyły się dzień wcześniej. Z powodu braku pytań, Przewodnicząca przeszła do 

następnego punktu.  

Ad.5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. – projekt nr 1. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:23:10 do 00:27:12).  

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Projekt został szczegółowo omówiony 

na wczorajszych komisjach wobec powyższego przedstawię sam projekt. Podstawa prawna, w 

par. 1 zwiększa się plan dochodów o kwotę 487.509,55 zł do kwoty 48.062.556,04 zł, z tego: 

dochody bieżące w kwocie 36.131.696,82 zł, dochody majątkowe w kwocie 11.930.859,22 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 1; treść załącznika nr 1 uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej 

w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały; w par. 2 zwiększa się plan wydatków o kwotę 353.509,55 zł do kwoty 

51.758.710,16 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie 36.455.362,44 zł, wydatki majątkowe w 

kwocie 15.303.347,72 zł zgodnie z załącznikiem nr 2; treść załącznika nr 2 uchwały Nr 

XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku zostaje zmieniona 

zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; załącznik nr 3 uchwały Nr XXXVII/246/2022 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający dochody i wydatki związane z 

realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie i innych zadań zleconych 

ustawami w 2023 r. oraz dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań zleconych 

jednostkom samorządu terytorialnego w 2023 r. zostaje zmieniony zgodnie z załącznikiem nr 3 

do niniejszej uchwały; par. 3 do uchwały budżetowej otrzymuje nowe brzmienie: „par. 3. Deficyt 

budżetu w kwocie 3.696.154,12 zł zostanie sfinansowany przychodami z tytułu wolnych 

środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy, przychodami ze spłat pożyczek i 

kredytów udzielonych ze środków publicznych, przychodami z nadwyżki z lat ubiegłych oraz 

przychodami wynikającymi z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i 

dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków.”; 

par. 4 do uchwały budżetowej otrzymuje nowe brzmienie: „par. 4. Ustala się przychody budżetu 
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w łącznej kwocie 4.196.154,12 zł zgodnie z załącznikiem nr 4 do uchwały.”; załącznik nr 4 

uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający 

przychody i rozchody budżetu w 2023 r. otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 

do niniejszej uchwały; załącznik nr 5 uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 28 grudnia 2022 roku określający zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z 

budżetu w 2023 roku otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej 

uchwały. par. 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała 

obowiązuje z dniem podjęcia. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję 

w tej sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVII/338/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok., stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Ujście – projekt nr 2. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:27:13 do 00:29:58).  

 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo projekt dotyczy dwóch 

przystanków komunikacyjnych na ternie gminy Ujście, są to przystanki w Nowej Wsi Ujskiej. 

Jeden znajduje się przy szkole podstawowej, a drugi przy sklepie. W załączniku nr 2 są określone 

zasady korzystania przewoźników z przystanków. Projekt był szczegółowo omówiony na 

komisjach, dlatego przeczytam sam projekt uchwały. Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Ujście. Na podstawie art. 18 

ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym art. 15 ust. 1 pkt 6 i ust. 2 

ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym, Rada Miejska uchwala co 

następuje: par. 1. Określa się przystanki komunikacyjne, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Ujście udostępnione operatorom i przewoźnikom publicznym transportu zbiorowego 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały. par. 2. Określa się warunki i zasady korzystania z 

przystanków, o których mowa w par. 1 zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. par. 3. Traci moc 

uchwała NR XXI/171/2013 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 27 lutego 2013r. par. 4. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 5. Uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni 

od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję 

w tej sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Ujście. 
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(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVII/339/2023 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Ujście, stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie zobowiązania Burmistrza Ujścia do indywidualnego 

określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Ujście, na rzecz ich użytkowników wieczystych – projekt nr 3. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:29:59 do 00:32:50). 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo w związku ze zmianą 

ustawy o gospodarce nieruchomościami w zakresie sprzedaży nieruchomości grantowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych proponujemy zobowiązanie Burmistrza do indywidualnego 

określania warunków sprzedaży tych nieruchomości. Projekt został szczegółowo omówiony na 

komisjach, dlatego przedstawię sam projekt uchwały.  Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu w 

sprawie zobowiązania Burmistrza Ujścia do indywidualnego określania warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Ujście, na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym oraz art. 198i ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami 

Rada Miejska w Ujściu uchwala, co następuje: par. 1. Zobowiązuje się Burmistrza Ujścia do 

indywidualnego określania w drodze zarządzenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Ujście, na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. par. 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych. Zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zobowiązania Burmistrza Ujścia do 

indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Ujście, na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVII/340/2023 w sprawie zobowiązania Burmistrza Ujścia do 

indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Ujście, na rzecz ich użytkowników wieczystych, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2024 rok.– projekt nr 4. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:32:51 do 00:37:34). 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo także i ta uchwała była 

szczegółowo omawiana na komisjach. Zanim zacznę omawiać projekt chciałbym poinformować, 

że zostały przeprowadzone konsultacje. Podczas trwania konsultacji nie wpłynęły żadne uwagi, 

ani spostrzeżenia, dlatego zgodnie z uchwałą konsultacje uznaje się za ważne. Jak co roku Rada 

jest zobowiązana do podjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. W tym 

roku środki zostały zwiększone do 168.000 zł. Pozwolę sobie przeczytać projekt uchwały.  

Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
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dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok. Na 

podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym w związku 

z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie Rada Miejska w Ujściu uchwala, co następuje: par. 1. Uchwala program 

współpracy gminy Ujście z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2024 rok, w brzmieniu, jak w załączniku do niniejszej uchwały. par. 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała podlega ogłoszeniu w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 

2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Otwieram dyskusję w tej 

sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy 

Ujście z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2024 rok. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVII/341/2023 w sprawie uchwalenia programu współpracy 

gminy Ujście z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia z podatku 

rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. – projekt 

nr 5. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:37:35 do 00:39:16). 
 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Art. 12 ustawy o podatku rolnym mówi 

nam, że zwalnia się z podatku rolnego grunty gospodarstw rolnych na których zaprzestano 

produkcji rolnej z tym, że zwolnienie może dotyczyć nie więcej niż 20% powierzchni użytków 

rolnych gospodarstwa rolnego, lecz nie więcej niż 10 ha na okres nie dłuższy niż 3 lata w 

stosunku do tych samych gruntów. Jednakże zasady i tryb zwolnienia musi określić rada, w 

związku z powyższym wczoraj na komisjach projekt został szczegółowo omówiony. Dziękuje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie trybu i szczegółowych warunków 

zwolnienia z podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano 

produkcji rolnej. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVII/342/2023 w sprawie trybu i szczegółowych warunków 

zwolnienia z podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  
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Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach 

ratowniczych lub ćwiczeniach. – projekt nr 6. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:39:17 do 00:44:18). 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo projekt tej uchwały był 

szeroko omawiany na wczorajszych komisjach, chciałbym tylko powiedzieć, że poprzednio 

walczyliśmy z naprawieniem błędów, które podobno popełniliśmy. Obecna uchwała dotyczy 

przyszłego roku w związku z tym, że ustawa dotycząca ekwiwalentu nakłada na nas podjęcie 

uchwały nie rzadziej niż raz na 2 lata. Jeżeli chodzi o propozycję na przyszły rok stawki za udział 

w akcji ratowniczej wzrasta z 20,00 zł na 22,00 zł. Jeżeli chodzi o stawkę za uczestnictwo w 

szkoleniu lub ćwiczeniach jest to kwota 9,00 zł, czyli tak jak było dotychczas. Zgodnie z 

uwagami jakie były do nas wystosowane został ujęty konkretny zapis dotyczący Strażaków 

Ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście, a ekwiwalent jest liczony 

od godziny zgłoszenia wyjazdu z jednostki OSP lub gotowości do wyjazdu w celu realizacji 

zadań. Odczytam treść uchwały.  Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu Gminy Ujście uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach ratowniczych lub ćwiczeniach. Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 i art. 40 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 15 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 

grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych, Rada Miejska w Ujściu uchwala, co 

następuje: par. 1. 1. Ustala się wysokość ekwiwalentu pieniężnego, dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście: 1) za uczestnictwo w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej w kwocie 22,00 zł; 2) za uczestnictwo w szkoleniu lub ćwiczeniu 

w kwocie 9,00 zł. 2. Ekwiwalent pieniężny, o którym mowa w ust. 1 jest naliczany za każdą 

rozpoczętą godzinę liczoną od zgłoszenia wyjazdu z jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej lub 

gotowości do wyjazdu w celu realizowania zadań, o których mowa w art. 3 pkt 7 ustawy o 

ochotniczych strażach pożarnych, bez względu na liczbę wyjazdów w ciągu jednej godziny. par. 

2. Traci moc Uchwała Nr XLVI/332/2023 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 października 2023 

r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. par. 3. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego, z mocą obowiązującą od 1 

stycznia 2024 roku. Dziękuje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Ujście uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach 

ratowniczych lub ćwiczeniach. 
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(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVII/343/2023 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach ratowniczych lub 

ćwiczeniach, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Ujście na lata 2023-2028. – projekt nr 7. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:44:19 do 00:45:49). 

 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Projekt w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2023-2028 został wczoraj bardzo dokładnie 

omówiony na komisjach wobec powyższego przedstawię sam projekt. w par. 1 załącznik nr 1 

otrzymuje brzmienie załącznika nr 1 do niniejszej uchwały; 2) w par. 2 załącznik nr 2 otrzymuje 

brzmienie załącznika nr 2 do niniejszej uchwały. par. 2. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 13 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2023-2028. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVII/344/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2023-2028, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Miejskiej w Ujściu za 2022 rok. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:45:50 do 00:47:56) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak przekazała informacje na temat 

złożonych oświadczeń majątkowych przez Radę Miejską w Ujściu za 2022 rok.  

(Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez 

radnych Rady Miejskiej w Ujściu za 2022 rok stanowi załącznik do protokołu) 

Ad. 13. Informacja Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez pracowników Urzędu 

Miejskiego w Ujściu oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy oświadczeń 

majątkowych za 2022 rok. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:47:57 do 00:49:09) 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima przedstawiła informację Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez 

pracowników Urzędu Miejskiego w Ujściu oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy 

oświadczeń majątkowych za 2022 rok.  

(Informacja Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez pracowników Urzędu Miejskiego w Ujściu oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oświadczeń majątkowych za 2022 rok stanowi załącznik do 

protokołu) 
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Ad.14. Wioski i interpelacje radnych. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:49:10 do 00:57:46) 

Radny Julian Graś – Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, Panie Burmistrzu wczoraj dostałem 

odpowiedź na wniosek, który składałem dotyczący zrobienia nowego przystanku w Kruszewie. 

Nie jestem z tej odpowiedzi zadowolony. To prawda, że w Kruszewie są 2 przystanki, ale 

mieszkańcy Jabłonowa prosili o przystanek koło Dono, ponieważ odległość z Dino do 

najbliższego przystanku wynosi 640m. Tam jest miejsce, wystarczyłoby zrobić zatoczkę, ale 

Wielkopolski Zarząd Dróg stwierdził, że to koliduje z ruchem. Starsi ludzie, którzy przejeżdżają 

autobusem teraz mają iść taki kawał drogi i wracać, to jest 1200 m. Ciężko im pokonać taką 

drogę niosąc zakupy. Nie jestem zadowolony również ze świateł, które kolega zgłaszał na 

poprzedniej sesji. W sąsiedniej wiosce światła działają przez całą dobę, a u nas jest główne 

skrzyżowanie, blisko znajduję się sklep, kościół, szkoła i przedszkole, a oni to tłumaczą tym, że 

w wolne dni nie ma dużego natężenia ruchu. Nie zgadzam się z tym. Dobrze by było jakby 

jednak światła funkcjonowały w wole dni. Przy okazji chciałbym podziękować za przycięcie 

gałązek przy ścieżce rowerowej na Wybudowaniu, światła są widoczniejsze. Chciałbym również 

podziękować Wielkopolskiemu Zarządowi Dróg za przełożenie chodnika od ul. Lipowej w 

kierunku Ujścia. Bardzo ładnie to wygląda. Chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi za 

oświetlenie ul. Dworcowej i za uzupełnienie lamp o które prosiłem na końcówce ul. Dworcowej. 

Wygląda to bardzo ładnie, światło jest jasne i wyraźne, ale tam przy końcu brakuje jeszcze jednej 

lampy, wiem że trudno będzie ją tam zamontować. Jednakże dziękuje, ponieważ w Kruszewie 

jest ładne oświetlenie. Zauważyłem, że zostało mało lamp do wymiany i nie liczę, że zostanie to 

zrobione w tym roku, ale mam nadzieję, że w przyszłym roku uda się wymienić wszystkie lampy 

na energooszczędne. Dziękuje.  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – Jeżeli chodzi o przystanki to mogę się tylko z Panem 

Radnym zgodzić. Takie jest stanowisko WZDW i czy będzie poddane rewizji , tego nie wiem. Co 

do przejścia na pieszych też się zgadzam, natomiast byłem w Kruszewie w sobotę około godziny 

17:30 na Wybudowanych, żeby obejrzeć lampy, wtedy kiedy było zdarzenie i straż wyjeżdżała. 

Nasza straż szybko wyjeżdża. Od momentu, gdy usłyszałem syreny, a wyjechała straż minęło 

mniej niż 5 min, tylko pogratulować. Wtedy sygnalizacja świetlna działała tak, jak w dzień 

poprzedni. Może w późniejszych godzinach zmienia się ono na pulsujące, ale około godziny 

18:00 działa tak jak w dni powszednie. Proponuję sprawdzić, jak działa po godzinie 20:00 w 

soboty i niedziele, aby z pewnością zdefiniować, czy może czegoś tam nie zrobili. Co do 

oświetlenia, myślę że latem w przyszłym roku zakończymy proces modernizacji lamp. W tym 

roku zostały nam drobne elementy, natomiast po ostatnich zmianach Nowa Wieś Ujska jest 

całkowicie w ledach i Ługi Ujskie. W trzech miejscowościach, gdzie wskaźniki są najwyższe i 

należy tam wykonać wymiany to: Kruszewo, Mirosław i Ujście, ale skala Ujścia jest 

nieporównywalna z pozostałymi miejscowościami. Eneowskich punktów zostało nam około 55 z 

400, mamy ponad 500 naszych punktów, ponieważ one dochodzą. W Kruszewie do wymiany 

zostało około 30 lamp, na ul. Ogrodowej – 5. Jeżeli chodzi o ul. Ogrodową mamy złożony 

wniosek w tym konkursie ,,Rozświetlamy Polskę”, mam nadzieje, że wniosek zostanie 

rozstrzygnięty pomyślnie. Bardzo ładnie wygląda Chrustowo. Łatwo zdefiniować jego położenie, 

bo je widać z daleka. Cieszę się, że powstają nowe punkty, a stare znikają. Polecam przejechać 

się na Wieże Widokową i spojrzeć w kierunku północnym jak te nasze miejscowości na biało 

świecą. Będziemy może drugą gminą w powiecie, która całkowicie przejdzie na nową oszczędną 

technologie. Dziękuje.  
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Ad.15. Zakończenie posiedzenia. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:57:47 do 00:58:05) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XLVII sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję wszystkim za 

przybycie.  

Zakończenie XLVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 10:00. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu. Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

 

J. Góra  

         Przewodnicząca  

         Rady Miejskiej w Ujściu  

          

         /-/ Cecylia Witczak 


